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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:25 Den ökande trängseln i kollektivtrafiken

Många branscher har drabbats hårt av den pågående pandemin, så även 
kollektivtrafiken. Busschaufförer, tågvärdar, spårvagnsförare med flera är en 
yrkesgrupp som utsatts mycket hårt av både permitteringar och av den 
smittorisk som yrket medför.

Nu står vi i ett läge där skolor öppnar upp, fysiska arbetsplatser välkomnar 
tillbaka medarbetare och folk har börjat röra sig mer och mer i 
kollektivtrafiken. Än så länge är det färre som reser i kollektivtrafiken än i fjol, 
men antalet ökar vilket innebär en risk för ökad smittspridning.

Nu efterlyser länsstyrelserna nationella riktlinjer.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vad är ministern beredd att göra för att säkerställa en trygg kollektivtrafik?

………………………………………

Helena Antoni (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-11
Besvaras senast
2020-09-23 kl. 12.00


